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JEGYZÕKÖNYV 

 
 
 
Készült 2023. szeptember 21-én Kondoros Város Önkormányzat Képviselõ-
testületének nyílt ülésérõl. 
 
 
Jelen vannak:    Ribárszki Péter    polgármester, 
       Kozsuch Kornél   alpolgármester, 

     Boldis Zsolt   képviselő, 
     Horcsák István   képviselő, 
                    

      dr. Szebegyinszki Attila jegyző, 
    Szebegyinszki Pálné  aljegyző, 
    Pusztainé Karsai Anita  pénzügyi osztályvezető, 
    Laurinyecz Andrea   pénzügyi osztályvezető helyettes, 
    Petrovszki-Rigler Ivett Dérczy Ferenc Könyvtár és 

Közösségi Ház intézményvezető, 
 
 
 
Ribárszki Péter polgármester: tisztelettel köszöntötte a képviselőket és a 
meghívottakat a képviselő-testület kihelyezett ülésén, mely a Kondorosi 
Többsincs Óvoda és Bölcsődében került megtartásra.  
  
Megállapította, hogy a képviselő-testület ülése határozatképes, ugyanis a 7 
képviselőből 4 képviselő megjelent az ülésen, így a betöltött képviselői 
mandátumok számához viszonyítva a megjelenés 57%-os.  
 
Az ülést megnyitotta. 
 
Az ülés jegyzőkönyv-vezetője: Litauszki-Horcsák Erika 
 
A polgármester javasolta, hogy a jegyzőkönyv-hitelesítő Horcsák István 
képviselő legyen. 
 

A képviselő-testület egyetértett azzal, hogy a jegyzőkönyv-
hitelesítő Horcsák István képviselő legyen. 
 
 



 
 

Napirendi pont: 
 
 

1.) Beszámoló a Kondorosi Többsincs Óvoda és Bölcsőde munkájáról, 
tevékenységéről 
előadó: óvodavezető 
 

2.) Kondorosi Településüzemeltető és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 
Kft. 2023. I.féléves beszámolója 
előadó: ügyvezető 

 
3.) Kondorosi Turisztikai Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. 

I.féléves beszámolója 
előadó: ügyvezetők 
 

4.) Beszámoló Kondoros Város Önkormányzat 2023. évi költségvetés I. 
féléves teljesítéséről 
előadó: polgármester 
 

5.) Előterjesztések, bejelentések 
 
 

 
A képviselő-testület a napirendi pontokra tett javaslattal egyetértett. 
 
 
 
Napirendi pont tárgya: 
 

Beszámoló a Kondorosi Többsincs Óvoda és Bölcsőde munkájáról, 
tevékenységéről 
 
 
Napirendi pont előadója: 
 
 Ribárszki Péter polgármester 
 
 
Ribárszki Péter polgármester: felkérte Horcsák István óvodavezetőt, 
ismertesse a beszámolót.  
 
Horcsák István óvodavezető: köszöntötte a megjelenteket a Kondorosi 
Többsincs Óvoda és Bölcsőde épületében. Örömére szolgál, hogy minden évben 



 
 

beszámolhat az intézményben folyó munkáról.  Azt gondolja, az elmúlt nevelési 
év végre csendes mederben zajlott, nagy kihívásokkal nem kellett megküzdeniük.  
Ismertette a jelenlévők számára a beszámolót a kiküldött anyag alapján. 
Elmondta többek között, hogy 125 fő óvodás gyermek nevelése zajlott az 
intézményben, melyből 42 fő idén szeptemberben megkezdte általános iskolai 
tanulmányait. A bölcsőde 40 fő férőhelyes, maximális kihasználtság mellett 
működik. Az dolgozói létszám 30 fő. A státusztörvény bevezetésre került, az 
ebben foglaltak végrehajtása az intézményre vonatkozóan megtörtént, a 
dolgozók tájékoztatva lettek. Az új jogállásról szóló szerződést előzetes 
felmérés alapján egy dolgozó nem írja alá.  Az idei tanévet szintén 125 fő óvodás 
gyermekkel kezdték meg, ebből 11 fő sajátos nevelési igényű gyermek, ez 
csökkent az előző tanévhez viszonyítva. A 2022/2023. tanév során kirívó 
esemény nem történt, a gyermekek fejlődése harmónikus ütemben zajlott. A 
szülőkkel a napi szintű kapcsolattartás nagyon jól kialakult, sok támogatást kap 
az intézmény részükről is. A státusztörvény életbelépésével jövő év elejétől az 
intézményvezető megnevezése főigazgatóvá válik, ezzel is nő az adminisztrációs 
teher. Megköszönte a kollektíva munkavégzését, hozzátette, a pedagógusok 
felkészültek, folyamatos továbbképzéseken vesznek részt. Elmondta, Tinka Edit 
intézményvezető helyettes asszony az idei tanévtől nyugdíjba vonult. Felkérte 
Kalmár-Opauszki Anitát, hogy vállalja el az intézményvezető helyettesi 
tevékenységet, aki örömmel vette azt.   
Megköszönte a Hivatalban dolgozók munkáját, együttműködésüket. Megköszönte 
a Kondorosi Szlovák Önkormányzat támogatását, a Szlovák Klub 
együttműködését, ezzel is színesítve a gyermekeknek szervezett 
programelemeket.  
 
Ribárszki Péter polgármester: megköszönte a tájékoztatást. Személyesen is 
köszönetet mondott az intézményben dolgozók lelkiismeretes munkájáért.  
Ezután kérdezte, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel 
kapcsolatban?  
 
Mivel több hozzászólása nem hangzott el, javasolta az előterjesztés szerinti 
határozati javaslat elfogadását.  
 
Szavazást rendelt el.  
  
Megállapította, hogy a képviselő-testület a 4 jelenlévő képviselőből (4 igen 
szavazat) – ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
 
 
 



 
 

124/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Kondorosi Többsincs 
Óvoda és Bölcsőde 2022/2023-es nevelési évéről szóló beszámolóját elfogadja. 

 
 
 
Napirendi pont tárgya: 
 

Kondorosi Településüzemeltető és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft.  
2023. I.féléves beszámolója 

 
 
Napirendi pont előadója: 
 
 Ribárszki Péter polgármester 
 

Ribárszki Péter polgármester: elmondta, Paulik Tamás ügyvezető betegség miatt 
nem tudott eljönni a képviselő-testületi ülésre. Azonban a cég felügyelő 
bizottsági és az Önkormányzat pénzügyi bizottsági előkészítő ülésén jelen volt, 
ahol megtárgyalták a kft. féléves beszámolóját.  

Kérdezte, kiegészítenivalója van-e valakinek?  

Boldis Zsolt Pü.Biz.elnök: Elmondta, a Felügyelő Bizottság és a Pénzügyi-
Településfejlesztési-Mezőgazdasági-és Ügyrendi Bizottság is tárgyalta a 
beszámolót, elfogadásra javasolja azt. Hozzátette, a cégnek a 2023. év egy 
nehéz éve. A költségvetési forráshiány miatt csökkenteni kellett a cégnél 
dolgozók létszámát. Jelenleg dolgozzák ki azt a rendszert, hogy a csökkentett 
létszámmal hogyan tudják ellátni a kötelező szakfeladatokat. Az első féléves 
beszámoló egy tájékoztató jellegű, még az emelkedett létszámmal indult az év, 
majd fokozatosan csökkentve lett az, ezáltal változtak a bevételek is.  

Ribárszki Péter polgármester: megköszönte a tájékoztatást. Elmondta, nehéz 
döntést kellett meghozniuk, amikor több, mint 10 munkavállalótól meg kellett 
válniuk a költségvetési forráshiány miatt. A több éve megkszokottan működő kft. 
életét ismeretlen terepre terelte, mely befolyásolja a cég jelenét és jövőjét. 
Jelenleg kidolgozás alatt van, hogyan fogják ellátni a kötelezően ellátandó 
Önkormányzati feladatokat. Újra kell struktúrálni a cég működését, ez 
várhatóan a jövő évi pénzügyi évben már működni fog.   

Mivel több hozzászólás nem hangzott el, javasolta a határozati javaslat 
elfogadását. 



 
 

Szavazást rendelt el.  
 
Megállapította, hogy a képviselő-testület a 4 jelenlévő képviselőből (4 igen 
szavazat) – ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatot hozta: 
 
 

125/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Kondorosi 
Településüzemeltető és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft beszámolóját a 2023. I. 
féléves költségvetésének teljesítéséről.  
 
 
 
 
Napirendi pont tárgya: 
 

Kondorosi Turisztikai Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. 
I.féléves beszámolója 

 
Napirendi pont előadója: 
 
 Ribárszki Péter polgármester 
 
 
Ribárszki Péter polgármester: Kérdezte, kiegészítenivalója van-e valakinek?  
 
Boldis Zsolt Pü.Biz.elnök: elmondta, a társaság Felügyelő Bizottsága és a  
Pénzügyi-Településfejlesztési-Mezőgazdasági-és Ügyrendi Bizottság tárgyalta 
az előterjesztést, elfogadásra javasolja a beszámolót. Hozzátette, a cég jól 
működik. A tavalyi évben jelentkező nagymértékű nyersanyag áremelkedést 
megfelelően beépítették. A dolgozói létszám is a vendégek számához arányos. 
Megköszönte az ügyvezetők munkáját.  
 
Kozsuch Kornél alpolgármester: megköszönte az ügyvezetők munkáját. Jól 
realizálták az  időszakot, további jó munkát kívánt.  
 
Ribárszki Péter polgármester: megköszönte a tájékoztatást. Mivel más 
hozzászólás nem hangzott el, javasolta a beszámoló határozati javaslatának 
elfogadását. 
 
Szavazást rendelt el.  
 
Megállapította, hogy a képviselő-testület a 4 jelenlévő képviselőből (4 igen 
szavazat) – ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatot hozta: 



 
 

126/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzat Képviselő- testülete elfogadja a Kondorosi 
Turisztikai Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. 2023. évi féléves beszámolóját.  
 
 
 
 
Napirendi pont tárgya: 
 

Beszámoló Kondoros Város Önkormányzat 2023. évi költségvetés I. 
féléves teljesítéséről 
 
Napirendi pont előadója: 
 
 Ribárszki Péter polgármester 
 
 
Ribárszki Péter polgármester: felkérte Pusztainé Karsai Anita pénzügyi 
osztályvezetőt, ismertesse a költségvetés első féléves teljesítését.   
 
Pusztainé Karsai Anita püov: elmondta, hogy az önkormányzat és intézményei 
2023. I. félév bevétele 1.205.189 ezer Ft-ban, 75 %-ban teljesültek, ennek 
jelentős része pénzmaradvány ami az itt lévő pályázati pénzekből áll össze. A 
bevételeknél kiemelt figyelmet fordítanak az adóbevételekre. Az 
adóbevételeknél időarányosan több a helyi iparűzési adóbevétel, mint amennyi 
betervezésre került. A végleges összeget még nem lehet tudni. A települési adó 
megszűntetése megnehezíti a betervezett költségvetés megvalósítását, ez 19 
millió Ft-tal csökkenti a költségvetést. Ennek a pénzügyi hátterét még nem látják 
hogyan tudják megtalálni a hiány pótlását. A többi bevétel időarányosan és 
megfelelően teljesült. A működési kiadások időarányosan teljesültek. A 
beruházásoknál elég alacsony a teljesítés, összesen 9%-os, mivel a TOP-Plusz 
pályázatok egyelőre nem valósultak meg. A második félév pénzügyi helyzete 
nehéz helyzetbe hozza az Önkormányzatot, folyamatosan figyelik a kiadásokat, 
takarékosság elve mellett dolgoznak.   
 
Boldis Zsolt Pü.Biz.elnök: elmondta, a Pénzügyi-Településfejlesztési-
Mezőgazdasági-és Ügyrendi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, elfogadásra 
javasolja az előterjesztés szerinti határozati javaslatokat. Hozzátette, a 
települési adó bevezetésével volt lehetősége az Önkormányzatnak a szilárd 
útburkolatok megvalósítására a település utcáiban. Ebből a bevételből értéket 
teremtettek. Ez a forrás nagyon fog hiányozni a költségvetésből, nehéz lesz 
fejlesztéseket tervezni a jövőben.  
 
Ribárszki Péter polgármester: mivel más hozzászólás nem hangzott el, javasolta 



 
 

a határozati javaslatok elfogadását. 
 
Szavazást rendelt el.  
 
Megállapította, hogy a képviselő-testület a 4 jelenlévő képviselőből (4 igen 
szavazat) – ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatokat hozta: 
 
 
 

127/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Dérczy Ferenc Könyvtár és 
Közösségi Ház I. féléves költségvetésének beszámolóját jóváhagyja. 
 
 
 

128/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Kondoros Város 
Önkormányzata és intézménye 2023. évi féléves beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: értelem szerint 
Felelős: Ribárszki Péter polgármester 
 
 
 
 
Előterjesztés tárgya: 
 

A Gyulai Közüzemi Nonprofit Kft. gördülő fejlesztési tervének elfogadása  
 
Előterjesztés előadója: 
 
 Ribárszki Péter polgármester 
 
 
Ribárszki Péter polgármester: elmondta, a Gyulai Közüzemi Nonprofit Kft. 
elkészítette a 15 évre szóló-2024-2038.évre vonatkozó felújítási és pótlási 
tervét, a gördülő fejlesztési tervet, mely egyaránt tartalmaz vízellátási és 
szennyvíz-szolgáltatási vagyonelemekre vonatkozó fejlesztési célokat. Ennek 
forrása a bérleti díj, melyet a Gyulai Közüzemi Nonprofit Kft., mint üzemeltető 
az Önkormányzatnak fizet a vagyonelemek használatáért. A beruházási, 
felújítási terv az előterjesztés mellékletét képezi.  
Kérdezte, kiegészítenivalója van-e valakinek? 
 
Boldis Zsolt Pü.Biz.elnök hozzátette, a Pénzügyi-Településfejlesztési-



 
 

Mezőgazdasági-és Ügyrendi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot. 
 
Ribárszki Péter polgármester: mivel más hozzászólás nem hangzott el, javasolta 
a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazást rendelt el.  
 
Megállapította, hogy a képviselő-testület a 4 jelenlévő képviselőből (4 igen 
szavazat) – ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatot hozta: 
 
 

129/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat mellékletei 
szerint elfogadja a vízellátási és szennyvíz-szolgáltatási vagyonelemek 2024 – 2038. 
évre vonatkozó 15 éves gördülő fejlesztési tervét, melynek forrása vízellátási és 
szennyvíz-szolgáltatási vagyonelemek tekintetében a bérleti díj.  
Egyben megbízza a Gyulai Közüzemi Nonprofit Kft-t azzal, hogy a gördülő 
fejlesztési tervet a Magyar Energetikai és Közmű-szabályozási Hivatalhoz 2023. 
szeptember 30-ig jóváhagyásra nyújtsa be, és a teljes hatósági eljárás alatt az 
ellátásért felelőst képviselje. A megbízás a gördülő fejlesztési terv jóváhagyásáig 
érvényes. 
 
 
 
Felelős: Ribárszki Péter polgármester, 

  Daróczi László, a Gyulai Közüzemi Nonprofit Kft. ügyvezetője 
 
 
 
Előterjesztés tárgya: 
 

A Dérczy Ferenc Könyvtár és Közösségi Ház beszámolója a „Betyár Napok 
a Kondorosi Csárda mellett” városi nagyrendezvényről. 
 
 Előterjesztés előadója: 
 
 Ribárszki Péter polgármester 
 
 
Ribárszki Péter polgármester: felkérte Petrovszki-Rigler Ivett 
intézményvezetőt, ismertesse a Betyár Napi beszámolót.  
 
 



 
 

Petrovszki-Rigler Ivett intézményvezető: megköszönte a szót, majd elmondta, 
hogy az energiaválság mellett is sikerült megtartani a rendezvényt. A 
programelemek kicsit más szisztéma szerint lettek összeállítva az elmúlt évi 
rendezvényhez viszonyítva. A nagykoncert fellépőjének díja alacsonyabb volt az 
elmúlt évihez képest, viszont minden más szolgáltatás díjtételei igeny nagy 
összegre emelkedtek. A természetbeni támogatásokat nagyságrendileg 
forintosítva állt össze a költségvetési beszámoló, mely alapján így 12,5 millió Ft 
közeli a Betyár Nap rendezvény teljes bekerülése. Az Önkormányzat által a 
költségvetésben 8 millió Ft lett meghatározva. Bevételt képezett a közterület 
használatért fizetett díjak, támogatások összege, természetbeni támogatások. 
Így fennmaradt még 262.ezer Ft, melyet az intézmény költségvetéséből kellett 
finanszírozni. Elmondható, hogy a rendezvény ekkora összegből valósítható meg. 
Megköszönte a dolgozók munkáját, akik természetben és anyagilag támogatták a 
rendezvény megvalósulását.  
 
Ribárszki Péter polgármester: megköszönte a tájékoztatást. Véleménye szerint 
az időjárástól független egy szabadtéri rendezvény, sikeresnek mondhatja azt. 
Az infrastruktúra kialakítása igen nagy összeget von maga után. Ennek 
természetbeni és anyagi támogatását köszöni mindazoknak, akik segítették azt. 
Megköszönte a szervezők és a segítők munkáját, mellyel a rendezvény 
megvalósulhatott.  
Kérdezte, kérdése, kiegészítenivalója van-e valakinek? 
 
Boldis Zsolt Pü.Biz.elnök: hozzátette, a Pénzügyi-Településfejlesztési-
Mezőgazdasági-és Ügyrendi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot. Elmondta, az infrastruktúra kialakítása 4 millió 
Ft összegben lett meghatározva, ez a költségvetés egyharmada, mely nélkül 
nincs rendezvény, viszont amíg ez nincs kialakítva, addig nem történik semmi. 
Véleménye szerint a nyári forróság ellenére is sokan látogatták a rendezvényt, 
jól sikerült az.  
 
Ribárszki Péter polgármester:  mivel más hozzászólás nem hangzott el, javasolta  
a határozati javaslat elfogadását. 
 
Szavazást rendelt el.  
 
Megállapította, hogy a képviselő-testület a 4 jelenlévő képviselőből (4 igen 
szavazat) – ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatot hozta: 
 
 

130/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Dérczy Ferenc Könyvtár és 
Közösségi Ház „A Betyár Napok a Kondorosi Csárda mellett” városi 
nagyrendezvény beszámolóját jóváhagyja. 



 
 

 
Előterjesztés tárgya: 
 

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2024. 
évre. 

 
 
Előterjesztés előadója: 
 
 Ribárszki Péter polgármester 
 
 
Ribárszki Péter polgármester:  elmondta, az Önkormányzat 2000.év óta 
folyamatosan csatlakozik a felsőoktatási tanulmányokat folytató szociálisan 
rászoruló hallgatók támogatásához a Bursa Hungaricához. Az “A” és ”B” típusú 
pályázat kiírásának határideje 2023. október 3. napja. A pályázatok benyújtási 
határideje 2023. november 3. napja. A határidő elmulasztása jogvesztő. Ezt 
követően a benyújtott pályázatokról szóló döntésről 2023. december 6-ig kell 
értesíteni a pályázókat.  
Kérdezte, kérdése van-e valakinek? 
 
Horcsák István Szoc.Biz.tag: hozzátette, a Szociális-és Egészségügyi Bizottság 
tárgyalta az előterjesztést, és elfogadásra javasolja a határozati javaslatokat.  
 
Boldis Zsolt Pü.Biz.elnök: hozzátette, a Pénzügyi-Településfejlesztési-
Mezőgazdasági-és Ügyrendi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatokat. 
 
Ribárszki Péter polgármester:  mivel más hozzászólás nem hangzott el, a 
bizottság javaslatait is figyelembe véve, javasolta a határozati javaslatok 
elfogadását. 
 
Szavazást rendelt el.  
 
Megállapította, hogy a képviselő-testület a 4 jelenlévő képviselőből (4 igen 
szavazat) – ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatokat hozta: 
 
 
 
 
 

131/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzat a jogszabályoknak megfelelően kifejezett és 
visszavonhatatlan döntést hozott arról, hogy csatlakozni kíván a hátrányos szociális 



 
 

helyzetű felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok 
támogatására létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer 2024. évi pályázati fordulójához. 
 
Az önkormányzat a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a felsőoktatási 
tanulmányokat kezdő fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2024. évi pályázati fordulójának Általános Szerződési 
Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok kiírása, elbírálása és 
a települési önkormányzat által nyújtott támogatás összegének továbbítása során 
maradéktalanul az Általános Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el. 
 
Az önkormányzat kötelezettséget vállal arra, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2024. évi fordulója keretében a beérkezett pályázatokat 
és a pályázatokról hozott döntését a https://bursa.emet.hu/onk/tonkbelep.aspx internet 
címen elérhető EPER-Bursa rendszerben rögzíti. 
 
Az önkormányzat nyilatkozik arról, hogy az EPER-Bursa rendszerben általa meghatározott 
és a pályázóktól bekérendő, a szociális körülmények igazolására fontosnak tartott 
nyilatkozatok és mellékletek megfelelnek a pályázati kiírás feltételeinek.   

 
Határidő: 2023. szeptember 29. 
Felelős: Ribárszki Péter polgármester 
 
 
 

132/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a beterjesztett pályázati 
kiírások szerint 2024. évre kiírja a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjpályázatot a felsőoktatási hallgatók és a felsőoktatási tanulmányokat 
kezdeni kívánó fiatalok számára.  
 Megbízza a polgármestert, hogy a kiírások megjelentetéséről és a döntés 
előkészítéséről gondoskodjék! 
 
Határidő: 2023. október-december 
Felelős: Ribárszki Péter polgármester 
 
 
Előterjesztés tárgya: 
 

Temetkezési autó értékesítése kapcsán hirdetmény jóváhagyása 
 
Előterjesztés előadója: 
 
 Ribárszki Péter polgármester 
 
 
Ribárszki Péter polgármester:  elmondta, a temetkezési autó értékesítésének 



 
 

meghirdetése szükséges 30 naponként, mivel még nem sikerült eladni azt. Az 
előterjesztés szerinti határozati javaslat arról szól, hogy további 30 napra 
meghirdetésre kerül az autó. Azonban mutatkozik egy másik irány is, miszerint 
ha a gépjármű jellegét megváltoztatják a jelenleg személygépjármű besorolásból 
kistehergépjárművé, akkor már nem speciális gépjárműként lehet értékesíteni, 
hanem terhergépjárműként, ami hűtővel is rendelkezik. Ennek az átalakításnak 
az engedélyeztetése nem olyan magas összeg, ezzel viszont lehet hamarabb 
tudnák értékesíteni a járművet.   
Kérdezte,kérdése, kiegészítenivalója van-e valakinek? 
 
Kozsuch Kornél alpolgármester: javasolta, kezdjék meg a jelleg 
megváltoztatását, már ne hirdesség meg ez eddig szokásosan. Tehergépjármű 
formájában remélhetőleg könnyebb lesz az értékesítés.  
 
Boldis Zsolt Pü.Biz.tag: hozzátette, a Pénzügyi-Településfejlesztési-
Mezőgazdasági-és Ügyrendi Bizottság tárgyalta az előterjesztést, és az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot hagyták jóvá, de egyetért azzal, 
hogy változtassák meg a gépjármű jellegét.  
 
Ribárszki Péter polgármester: mivel más hozzászólás nem hangzott el, javasolta 
a módosított határozati  javaslat elfogadását, miszerint Kondoros Város 
Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Ford Transit Custom 2.2 
TDCI 310 SWB trend típusú, NFM-070 rendszámú, WF0YXXTTGYFC72435 
alvázszámú önkormányzati tulajdonú, jelenleg személygépjárművet átalakíttatja 
tehergépjárművé annak érdekében, hogy az átalakítást követően 
tehergépjárműként értékesíthetővé váljon.  

A képviselő-testület felhatalmazza a Településüzemeltető Kft. ügyvezetőjét, 
hogy a gépjármű átalakításához szükséges intézkedéseket tegye meg.  

Felhatalmazza továbbá a Polgármestert, hogy az átalakítást követően 
gondoskodjon a tehergépjármű értékesítéséhez szükséges intézkedések 
megtételéről. 

 
 
Szavazást rendelt el.  
 
Megállapította, hogy a képviselő-testület a 4 jelenlévő képviselőből (4 igen 
szavazat) – ellenvélemény nélkül – az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 
 



 
 

 
133/2023.(IX.21.) sz. Ök. határozat 
Kondoros Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Ford 

Transit Custom 2.2 TDCI 310 SWB trend típusú, NFM-070 rendszámú, 
WF0YXXTTGYFC72435 alvázszámú önkormányzati tulajdonú, jelenleg 
személygépjárművet átalakíttatja tehergépjárművé annak érdekében, hogy az 
átalakítást követően tehergépjárműként értékesíthetővé váljon.  

A képviselő-testület felhatalmazza a Településüzemeltető Kft. ügyvezetőjét, hogy a 
gépjármű átalakításához szükséges intézkedéseket tegye meg.  

Felhatalmazza továbbá a Polgármestert, hogy az átalakítást követően 
gondoskodjon a tehergépjármű értékesítéséhez szükséges intézkedések megtételéről. 

 
 
 
 
 
Ribárszki Péter polgármester: mivel egyéb bejelentés nem hangzott el, 
mindenkinek megköszönte a munkát és az ülést berekesztette. 
 
 

Kmf. 
 

 
 
______________________      ________________________ 
        Ribárszki Péter      dr. Szebegyinszki Attila 
         polgármester                  jegyző 
 
 

_______________________ 
          Horcsák István 
   jegyzőkönyv-hitelesítő 
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